
Måndagen den 6:e november samlades 23 Vasasyskon för a  äta lunch på 
Uncle Joe. När lunch och kaffe var avklarat gick vi ner en våning ll 
konferensrummet för a  höra på Lars Bäckmans föredrag om ”Gotlandshusets 
historia – drömmen om Gotland?”. Syster ordförande Monica Palmö hälsade 
alla välkomna och särskilt Lars Bäckman. 
 
Lars berä ade a  år 1500 f kr så bodde vi i långhus. Det finns 1 800 stycken 
kämpagravar på Gotland. År 500 e kr gjorde bulhusen si  intågande. Och på 
1100-talet börjar vi bygga i sten. Vidare berä ade han a  längre fram i den så 
var prästgårdarna väldigt stora för a  locka präster som o ast hade många 
barn. Och de a var bara en liten del av allt som Lars berä ade om. 
 
Det var e  intressant föredrag som Lars höll. Han är väldigt entusiasmerande 
och berä ar med inlevelse. 
 

 



 

 



 

 
 
 


